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Särskilt yttrande §1 Strandskolans ombyggnation 
Barn- och utbildningsnämndens sammanträde den 24 januari 2024 
 
Sverigedemokraterna är medvetna om att utbyggnationen behövs. Vi vill dock påtala 
vikten av att kostnaderna inte drar iväg för långt. Vi önskar inte att detta blir 
ytterligare ett projekt som överskrider budget, likt andra projekt i kommunen. 
 
Vi förutsätter frekvent återkoppling från förvaltningen avseende progression och 
kostnadsförändringar. 
 
Vi anser att det är problematiskt att man inte tillser parkeringsmöjligheter för skolans 
personal. Det är en stressfaktor att på väg till arbetet behöva leta efter 
parkeringsplats. 
 
Eftersom verksamheten kommer att vara igång under byggnationen, hoppas vi på 
bullerdämpande åtgärder för barnen. 
 
Slutligen så vill vi återigen lyfta fram behovet av ett förbättrat arbete rörande 
budgetering av projekt som kommunen driver och att vi fortsättningsvis arbetar hårt 
för att hålla dessa budgeteringar, speciellt i en tid då de ekonomiska förutsättningarna 
är försämrade. 
 
 
Bjarne Vifell (SD) 
Ledamot Barn- och utbildningsnämnden 


